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Saksliste FAU 
2023-2024 
Møte 6 

Oppvekst og levekår
Madlamark skole 

 
Postadr.: PB 8069 Forus  

4068 Stavanger 
 

Besøksadr.: Rappveien 17 
Telefon: 51596300 

 
FAU Leder: Sonja Opofte-Syvertsen 

 

 
 
 
Gruppe: FAU
Møtested: Madlamark skole 
Møtedato/-
tid: 

Mandag 05.02.24, kl.: 19:00 – 
20:30 
 

 
 
 

TRINN NAVN Tilstede
1A Kirsten-Marie Czybulla Bloch-Johnsen X 
1B Renate Marie Klemmetsen Jakobsen X 
2A Nina Herigstad X 
2B Bjørn Erik Solli   
3A Lars Kristian Bjørheim X 
3B Marte Johanne Hansen X 
4A Sonja Opofte-Syvertsen X 
4B Mari Ask Rasmussen  
5A Frode Modalsli X 
5B Lillian Nordbø X 
6A Lillian Nordbø X 
6B Lisa K. Fonn X 
7A Tilde Myrland X 
7B Torfinn Kalstø X 

   
STOLT Hanne Håversen   
Rektor Margrethe Hjardeng X 
SFO leder Hanne Aarnes Jåsund  
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LEDER: Sonja Opofte-Syvertsen 
Rektor: Margrethe Hjardeng 

 
  
Sak nr.: Beskrivelse 
 
35/23-24  Godkjenning av innkalling  OK     
 
36/23-24  Godkjenning av referat fra forrige møte OK  
   
37/23-24  Orienteringssaker fra Rektor 
 

Ny SFO leder takket ja, Monica Totland (vært SFO leder Tjensvoll) i 
løpet av våren. SFO ansatte informert. Elevundersøkelse (6 og 7ende 
trinn ikke hos de yngre) i desember, høy trivsel, men ser en økning på 
mobbing, flere barn føler seg mobbet, men også krenket av voksne. 
Madlamark Skole er i prinsippet mobilfri – skal være avskrudd i sekken. 
Onsdag forrige uke var det felles møte på Bydelshuset hvor mobbing 
var aktuelt tema. Rette fokus på ironi, ikke alle som forstår når det er 
ironi samt prøve å forklare forskjell på erting og mobbing. Ny trivsel 
undersøkelse i februar på samme elever som det ble utført 
elevundersøkelse på. En skal se, bekrefte og regulere elev som lærer. 
Nøkkel er dialog en har med enkelte elevs foreldre. Rektor og lærer 
fremhever viktigheten av det å gå på skole og hvor viktig en rolle som 
lærer er og har. Trend og utvikling og samarbeid med andre skoler. 
Foreldre må tenke over hvordan skole og lærere omtales hjemme. 
76,5% svarprosent på foreldreundersøkelsen (3 og 6 trinn). 

 
Ny SFO-leder er ansatt 
Det er ansatt ny SFO-leder, Monika Totland. Hun begynner i vår. 
Begynt med snacksgulrøtter, veldig godt.  

 
Elevundersøkelsen 
Elevundersøkelse (6 og 7ende trinn ikke hos de yngre) i desember, høy 
trivsel, men ser en økning på mobbing, flere barn føler seg mobbet, 
men også krenket av voksne. Madlamark Skole er i prinsippet mobilfri – 
skal være avskrudd i sekken. Onsdag forrige uke var det felles møte på 
Bydelshuset hvor mobbing var aktuelt tema. Rette fokus på ironi, ikke 
alle som forstår når det er ironi samt prøve å forklare forskjell på erting 
og mobbing. Ny trivsel undersøkelse i februar på samme elever som 
det ble utført elevundersøkelse på. En skal se, bekrefte og regulere 
elev som lærer. Nøkkel er dialog en har med enkelte elevs foreldre. 
Rektor og lærer fremhever viktigheten av det å gå på skole og hvor 
viktig en rolle som lærer er og har. Trend og utvikling og samarbeid 
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med andre skoler. Foreldre må tenke over hvordan skole og lærere 
omtales hjemme. 76,5% svarprosent på foreldreundersøkelsen (3 og 6 
trinn). 

 
Tak 
Deler av taket ved flerbrukshallen raste av under stormen i desember. 
Rektor skal sjekke med Stavanger byggeteknisk at taket er skikkelig 
sikret 

 
Ukraina 
Madlamark skole har få ukrainske elever. Noen elever som går på 
Johannes Læringssenter hospiterer på trinnet sitt på Madlamark en dag 
i uken. Madlamark har en lærer som snakker ukrainsk. Rektor skal si 
fra dersom det er noe FAU kan bidra med mtp situasjonen.  

 
Natteravnordning  
Det er sendt ut informasjon om natteravnordningen via Vigilo og 
Nordvesten. Det bør videre tas opp på klassemøter for å sikre at 
foreldre deltar. Det er diskutert om FAU bør arrangere en egen 
natteravnordning som organiseres noen lunde likt dagens 
trafikkvaktordning, hvor den enkelte klasse har ansvar for ulike kvelder. 
Primært et ansvar for foreldre i 5, 6 og 7 – trinn. Det skal fremmes sak 
på neste møte om å starte et forsøksprosjekt fra neste semester. Det 
må bestemmes hvor man skal gå, når man skal gå, hvor mange man 
bør være og hvilket trinn som skal eie prosjektet, før prosjektet 
igangsettes.  

 
Årshjul  
FAU-leder ønsker å utvikle et årshjul for FAUS ulike oppgaver.  Det 
støttes, også av rektor.   

 
Gratisprinsipp for klasseturer 
Dette blir skolen sitt ansvar å arrangere og betale klassetur fra neste år. 
Det skal fremdeles gjennomføres en klassetur med en overnatting for 
syvende trinn. En brøkdel av kostnaden dekkes av kommunen, resten 
må skolen stå for selv. En av FAU-representantene tar opp om støtten 
som er gitt til klasseturer tidligere år kan være gått til noe annet. Det 
skal Margareth finne ut av.  
 

38/23-24         Orienteringssaker fra SFO-leder 
SFO-leder var ikke tilstede.  

39/23-24 FAU arbeidsgrupper og ansvar 
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Skolevei og trafikk 
Status fra Bjørn Erik - trafikkvakter OK. Noen dager har det vært 
observert at det ikke har stått vakt. Ved dårlig vær blir mange barn kjørt. 
Det er endt ut en oppfordring på Vigilo om å unngå kjøring i den grad det 
er mulig. Mange barn mangler refleksvest.  

 
Foreldreforedrag 
Orientering fra Nina. Veldig bra kvalitet på foredraget. Dessverre lite tid 
til kakesalg.  
En erfaring man gjorde seg var at man bør ha sunne alternativ dersom 
foreldreforedrag skal være i januar. Presentasjonen sendes ikke ut, men 
Nina og Marte skal forsøke å skrive et referat 

 
17. Mai se egen sak.  
 

Sykkeldagen  
Gunn Rita Dale og trygg trafikk venter på at rektor skal ta kontakt. Dette 
skal rektor gjøre, og saken tas dermed opp igjen ved neste anledning.   

 
Uro ved og rundt Madlamark Skole  
Ingenting nytt å melde fra rektor. Leder i FAU tok opp med rektor om 
lærerne kan fortelle om hvilke fritidstilbud som finnes i lokalmiljøet. 
Rektor er positiv, men spiller inn at gratisprinsippet er viktig i 
skolesammenheng. Mulig det er noe som det bør oppfordres til på 
trinnene – at det lages en oversikt over hvilke aktiviteter de ulike i klassen 
går på.   

 
Innspill rundt Madlakrossen  
Ifølge Frode har det ikke skjedd noe nytt siden sist.  

 
40/23-24 17 mai  

Torfinn og Frode orienterer. 17. mai komiteen har kontaktet det lokale 
næringslivet og håper mange vil bidra. Skal lage plan for markedsføring. 
Bør ha event på Facebook. Det er viktig at informasjonen legges ut slik 
at også foreldre som ikke bor i denne bydelen får den (mange av elevene 
på STOLT bor ikke på Madla).  

 
41/23-24 Eventuelt  
  


